

National Chung Cheng University, Chiayi, Taiwan

Faculty positions opening

The Department of Economics at National Chung Cheng University in Taiwan invites qualified applicants to apply for tenure-track positions of assistant or associate professorships, starting on **February 1, 2019**.

Applicants should hold a Ph.D. degree in economics by February 1, 2019, and send a **soft copy** of the complete application package no later than **October 1, 2018**, to the Chair at **hcchen.line@gmail.com**. All areas of specialization in Economics will be considered, and a good command of Mandarin is required.

The complete application package must include: (1) a curriculum vitae, (2) an official Ph.D. transcript (required for those who apply for an assistant professorship), (3) a doctoral diploma, (4) a publication list, (5) samples of recent research, and (6) three recommendation letters (sent separately by recommenders).

If you would like to send a hard copy of the complete application package instead of a soft one, please do so by mailing it to the Department of Economics, National Chung Cheng University, No. 168, University Road, Min-hsiung, Chiayi County, 62102, Taiwan.

For more information, please contact: TEL: +886-5-2720411 ext. 24101 (Ms. Huang), FAX: +886-5-2720816, E-mail: admdanny@ccu.edu.tw (Ms. Huang), Website: <http://econ.ccu.edu.tw/>

國立中正大學經濟學系誠徵教師

(一)新聘教師起聘日：中華民國 108 年 2 月 1 日

(二)應徵資格：申請人須於中華民國 108 年 2 月 1 日前，已取得經濟學及相關領域之博士學位證書。

(三)以電子檔遞件：有意申請者請備齊完整申請文件之電子檔，於 107 年 10 月 1 日前 Email 至系主任信箱：**hcchen.line@gmail.com**。完整申請文件必須至少包含：**(1)簡歷 (2)博士班成績單正本 (3)博士畢業證書及經歷證件影本 (4)著作列表 (5)最近研究文章樣本 (6)三封推薦信(請分別由推薦者直接 Email)**

(四)偏好以紙本遞件者，完整申請文件請寄：國立中正大學經濟學系 (62102 嘉義縣民雄鄉大學路 168 號)，但恕不退件。

欲詢問更多相關訊息者，請聯絡 05-2720411 ext. 24101 (黃小姐)、傳真 05-2720816、電郵 admdanny@ccu.edu.tw (黃小姐)或至網站 <http://econ.ccu.edu.tw> 參閱。